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Agenda ledenvergadering: 
 
Datum:  
vrijdag 11 januari 2008 aanvang 20.00 uur in de Berk 
 
1. Opening en mededelingen 

 
2. Notulen ledenvergadering 14 mei 2007 

(zie bijlage Tempo juni 2007, te downloaden via 
www.dkod.nl / menu: over DKOD > Tempo) 
 

3. Jaarverslag secretaris 
 

4. Jaarverslag penningmeester seizoen 2006-
2007 
 

5. Verslag kascommissie. 
 (Dick Hoegen, Hans Jansen) 
 

6. bestuursverkiezing: 
aftredend en niet herkiesbaar: Erik Boelens 
 

7. verslagen van diverse commissies: 
-  Ledenadministratie 
-  Kantinecommissie 
-  Activiteitencommissie 
-  Technische commissie 
-  Sponsorcommissie 
-  Jubileumcommissie 
 

8. Clustering Sport Wilhelminasportpark: 
Stand van zaken 
 

9. Vrijwilligersbeleid: 
Hoe gaan we het tekort aan kaderleden en 
scheidsrechters oplossen? 
We missen een voorzitter, secretaris en een 
wedstrijdsecretaris senioren. Er is een gebrek 
aan barmedewerkers en hebben een nijpend 
tekort aan scheidsrechters. 
Moeten we mensen of teams gaan verplichten 
taken te gaan vervullen? 
 

10. rondvraag en sluiting 
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December 2007. Ik ben al weer bezig 
met de voorbereidingen van het 
volgende bezoek van de nationale 
korfbalploeg van Taiwan. Maar ik moet 
ook nog mijn verslag van mijn 
avonturen tijdens het WK korfbal 
afmaken. Het verhaal volgt hierna. Een 
deel heeft al in dagboek vorm op de 
website van DKOD gestaan maar is 
hier voor de volledigheid natuurlijk ook 
te lezen. 
 
Foto’s en tekst: Alberdine 

Zoals jullie misschien al wel weten volg ik sinds een 
aantal jaren de Taiwanese korfbalploeg. Ik assisteer 
hen bij de voorbereidingen op toernooien die in 
Nederland of onze omringende landen worden 
gehouden. Ik kan altijd slecht afscheid nemen. Je 
maakt de voorbereiding vaak zo intens mee dat het 
moeilijk is om los te laten. Daarom heb ik besloten om 
als het kan bij de internationale toernooien aanwezig 
te zijn. Corine Jansen en ik zou trouwe bezoekers van 
het toernooi om de Youth World Cup in het district 
Noord en ben ik ook al Duitsland geweest en verblijf 
dan een aantal dagen in een hotel. Ik heb dan geen 
echte taak meer voor de ploeg maar kan ik mij 
helemaal overgeven aan mijn rol als supporter. 
Dus na de voorbereiding van Taiwan in Nederland heb 
ik een dag later het vliegtuig genomen naar Brno in 
Tjechie waar het wereldkampioenschap korfbal 2007 
werd gehouden. 
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Het gaat beginnen 
31 oktober ben ik om 9:30 in het vliegtuig opgestapt. 
Mijn neef was zo vriendelijk mij te brengen. De vlucht 
naar Praag was heel relaxt en daarna kon ik 
overstappen op een klein vliegtuigje dat me naar Brno 
bracht.. Taxi genomen (kost geen drol!)  en om 14.00 
uur was ik in het hotel. Gelijk kom je dan in de sfeer 
van het wereldkampioenschap. In de lobby zitten de 
Duitsers te wachten om naar de training te gaan. De 
Nederlanders komen terug van het lunchen . De 
Australiërs zijn buiten een potje aan het frisbeeën. De 
Belgische vrouwen lopen met hun handtasjes voorbij. 

 
De Taiwanezen verblijven in een ander hotel maar dat 
bevindt zich op vijf minuten lopen. Toen ik daar 
gisteren even ging kijken maakten ze hun noedels 
klaar. Het Tsjechische eten bevalt hun niet zo erg. 
Met coach Bird ben ik nog op bezoek geweest bij de 
Chinese ploeg. Zij maken dit wereldkampioenschap 
hun debuut in het internationaal korfbal. Er was even 
sprake van de Chinese ploeg een trainingskamp zou 
houden in de gemeente Renkum. De jeugdherberg 
had ik al geboekt maar ze konden de financiën niet 
voor elkaar krijgen. Ik ben er wel een beetje blij mee 
dat ze niet kwamen want ze spreken bijna of geen 
engels. De communicatie zou wel heel erg moeilijk 
zijn.  
 
Maar goed nu over vandaag. Taiwan speelde vandaag 
de eerste wedstrijd van het toernooi en moest al vroeg 
naar de sporthal. Ik ben een beetje illegaal met de 

spelersbus meegegaan. De sporthal ligt in een hele 
andere buurt zonder openbaar vervoer. De organisatie 
maakt tijdens de voorronden gebruik van twee hallen. 
De hal van vandaag was niet de beste van de twee. Ik 
vond het er erg donker. 
 
Taiwan begon heel erg nerveus tegen Rusland maar 
wist gelukkig toch regelmatig te scoren. Ik zat naast 
Ben Crum op de tribune en dat is wel heel erg 
interessant. Zo leer ik veel over het korfbal en de 
manier hoe het gespeeld moet worden. Ik vond vooral 
de meiden van Taiwan goed spelen ze scoorden op 

de beslissende moment. De eindstand was 20-16. 
Een belangrijke overwinning.  
Daarna was Duitsland aan de beurt tegen de 
Verenigde Staten. Een makkelijke overwinning voor 
Duitsland. Nederland won makkelijk van Catatonie. 
Een daarna maakte China haar WK debuut tegen 
Portugal. Het was vermakelijk om te zien hoe Ben 
Crum en Bird bezig waren met de chinezen. Ze zijn 
onlangs naar China geweest om de ploeg te trainen. 
Het heeft niet mogen baten. China verloren ruim van 
Portugal. De zeven doelpunten van China werden 
volgens mij allemaal door vrouwen gescoord. Ik heb 
niets van de wedstrijden in de andere sporthal gezien 
want die ligt echt een heel stuk verder.  
Morgen op vrijdag wacht weer een spannende 
wedstrijd. Taiwan moet dan aantreden tegen  
`angstgegner` Duitsland. 
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Oh ja, wat nog leuk is om te vertellen: Dick Hoegen is 
toch nog een beetje aanwezig als scheidsrechter bij 
de WK. Hij staat voorop het programmaboekje in actie 
als vlaggenist bij de Word Games in 2006. Dick, ik 
neem een exemplaar voor je mee. 
 
Dag 3 Wereldkampioenschappen Brno 
De dag begon rustig voor mij. Taiwan speelde pas laat 
om 19.15 haar wedstrijd dus het was een mooie 
gelegenheid om de stad Brno te verkennen. Tijdens 
de rit van het vliegveld naar het hotel vroeg ik aan de 
taxichauffeur wat ik beslist moest zien in zijn stad. Hij 
noemde de “Spilberk´ en daar ben ik ook maar direct 
naar toegegaan. De Spilberk is een grote burcht die 
hoog boven de stad staat. Eerste een burcht en later 
is het een gevangenis geworden. Van boven heb je 
een mooi gezicht over de stad. 
 
Taiwan trainde ’s ochtends en ik merkte later op de 
dag dat de spanning toenam. Tijdens de laatste 
toernooien verloor Taiwan steeds van de Duitse ploeg. 
In die laatste ploeg spelen een aantal mensen die in 
het verleden ook een paar dagen geslapen hebben bij 
DKOD. Ik praat dan ook vriendelijk met een aantal 
heren maar het zijn toch …. 
 
Het werk een hele spannende wedstrijd. In eerste 
instantie ging het gelijk op. Beide teams scoorden 
regelmatig. Voor rust namen de Taiwanese een 
voorsprong die ze niet meer hebben weggegeven.  
Speelster “Janny” van Taiwan verdedigde Sabrina 

Holken van Duitsland als een tijger. Ze deed het 
geweldig. Dat moest ze op een gegeven moment 
bekopen met een aanslag van een Duitse heer. Deze 
sprong vanuit het andere vak op het moment dat zij de 
bal wilde uitbrengen. Het was een rode kaart waard 
maar de engelse scheidsrechter deed niets. Janny 
was even dizzy maar scoorde later toch weer een 
belangrijk doelpunt. Wat een speelster.  
De vlam sloeg in de pan maar het maakte allemaal 
niets uit. Taiwan won deze belangrijke wedstrijd en 
wordt nu eerste in de poule. Ze liggen op koers. Ik 
vond ook ´Pippen´ het erg goed doen. Je kon zien dat 
hij veel ervaring heeft en dat is tijdens deze cruciale 
wedstrijden erg belangrijk. 
 
Veel vrolijke gezichten. Morgen (zaterdag|) wacht de 
makkelijk wedstrijd tegen USA en op maandag gaat 
het toernooi weer verder.  
 
Later op de avond heb ik nog gesproken met Casper 
Boom en Andre Kuipers van de Nederlandse ploeg en 
we zochten naar de engels vertaling van de 
uitdrukking “Geen deuk in een pakje boter schieten” 
Heeft iemand nog suggesties ? 
 
Tijdens de 3e speeldag moest Taiwan het opnemen 
tegen korfbalbeginner USA. Het werd een makkelijk 
overwinning voor mijn vrienden uit het verre oosten. 
Nederland had het heel erg makkelijk tegen China. De 
laatste wedstrijd van de dag in de VUT sporthal was 
die tegen Duitsland en Rusland. Wie zou winnen zou 
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de laatste acht bereiken. Het werd een vreselijke 
domper voor de Duitsers want de Russen wonnen. 
Het was een zeer spannende wedstrijd. De 
Taiwanezen waren op de hand van de Russen. De 
Duitsers waren erg hard geweest de vorige wedstrijd 
en dat werd niet in dank afgenomen. “Schade 
Deutschland alles ist vorbei” (al kan ik dan niet al te 
hard zeggen want ik slaap op dezelfde gang als de 
Duitse ploeg) 
 
Zondag was een rustdag in het toernooi. Ik heb de 
Taiwanezen mee de stad in genomen. We hebben 
heel veel foto’s gemaakt helaas was er verder niet 
veel te doen in de stad. Ook in Brno zijn de meeste 
winkels op zondag gesloten. Verschillende andere 
teams liepen ook in de stad. 
 
Maandag werd de eerste ronde van de kwartfinale 
gespeeld. Ik heb weer de wedstrijden in VUT hal 
bekeken. Maar het waren wel hele saaie wedstrijden 
Catalonie speelde tegen de USA (die laatste scoorden 
maar 1 maal) Duitsland speelde tegen China en won 
natuurlijk. Nederland nam het op tegen Rusland. Ik 
heb weinig van de wedstrijd gezien want ik heb veel 
gepraat met Carlos (de broer van Kathinke) en zijn 
compaan Jos die ik goed ken van het onder 16 
toernooi in Schijndel wat hij ieder jaar organiseert. 
Nederland won heel erg makkelijk en Rusland deed 
het volgens mij heel erg kalm aan. De kraker van de 
avond was de wedstrijd Portugal tegen Taiwan. 
Portugal heeft een hele ervaren ploeg en de bleek 
vandaag in hun voordeel. Taiwan kon de wedstrijd niet 

maken. Ze scoorden te weinig en hadden te weinig te 
rebound waardoor Portugal de tijd had om wel te 
scoren. Taiwan stond op een gegeven moment 5 
doelpunten achter. Ze kwamen nog wel dichterbij 
maar Portugal stal heel professioneel heel wat 
seconden en kwam tijd te kort. Alle resultaten zijn te 
bekijken op www.ikf.org. 
 
Een plaats in de halve finale is wel heel erg ver weg. 
Het zou nog kunnen als Rusland morgen met hele 
duidelijke cijfers van Portugal wint.  
Of als anders Taiwan van Nederland wint ? maar dat 
laatste zal wel niet gebeuren. Want ik heb vele 
onderzekerheden in mijn leven maar 1 ding is wel 
zeker… Nederland zal wereldkampioen worden ! 
 
Hoe een niet-zieke Rus het verschil had kunnen 
maken 
De laatste dag van de wereldkampioenschappen is 
aangebroken. Het is nu zaterdagochtend 8 uur als ik 
dit stukje schrijf. 
Er is in Brno de afgelopen dagen weer veel gebeurd. 
Tranen van vreugde en van verdriet  
 
Rusland moest winnen van Portugal om nog een kans 
te maken op een plaats in de halve finale. Ze moesten 
met een groot verschil winnen van de Portugezen 
want anders was de plaats in de halve finale voor 
Taiwan. De Russische ploeg heeft één ster speler en 
zijn naam is Sergey Nizovskii. Hij heeft een tijdje in 
Nederland gespeeld bij Drachten en zit tegenwoordig 
in België.  
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Een hele geweldige mooie korfballer met een 
dodelijke schot. Maar helaas hij ontbrak in het 
basisteam van Rusland in de wedstrijd tegen de 
Portugezen. Hij had griep. Rusland miste hem en kon 
daardoor niet van het zuidelijk temperament winnen. 
Vreugde tranen bij Portugal en tranen van verdriet bij 
Taiwan want hierdoor verloren ze een kans op de 
halve finale en dus op een medaille. De wedstrijd 
Nederland-Taiwan was een formaliteit. De 
Nederlandse ploeg  is echt geweldig.  
 
Tranen van vreugde bij China. Zij wonnen in de strijd 
om de onderste plaatsen van Amerika. Het korfbal is 
eigenlijk niet om aan te zien maar de strijd en de 
spanning maken veel goed. Ik durf wel te zeggen dat 
beide ploegen de afgelopen week erg veel hebben 
geleerd.  Ben Crum kon het niet laten om China te 
coachen. Dat deed hij vanaf een plekje op de tribune. 
Het was erg vermakelijk om te zien hoe hij trachtte 
contact de maken met de spelers. De Nederlandse 
coaches van team USA konden het niet echt 
waarderen. 
 
Ben heeft de ploeg in China getraind samen met Bird. 
De Chinese namen zijn erg lastig en zo heeft hij ze 
prachtige westerse namen gegeven 
Op de foto kun je zien Victoria, Lisbeth, Anna, Grace 
en ook Maxima speelt in de Chinese ploeg. 
De afgelopen dagen lieten veel spannende 
wedstrijden zien. Een aantal wedstrijden werden 
beslist met een golden goal. 
Taiwan won woensdag van Australië. Daarom spelen 

ze vandaag voor een plek om de vijfde en zesde 
plaatst tegen wederom Rusland. Hoe zou het met de 
Rus Sergey zijn, heeft hij zijn koorts overwonnen ? 
De Tsjechen gaan het opnemen tegen Portugal om de 
derde plaats. Nederland en België gaan uitmaken wie 
zich wereldkampioen mag noemen. Ik weet het nu al 
wel. 
 
De laatste dagen 
De finale dag bracht als eerste wedstrijd Australië - 
Engeland. Beide ploeg hebben zeer veel moeite met 
scoren. Engeland en dus Dirk Sircu (oud-DKODer) 
won. Daarna was het de beurt aan Taiwan en 
Rusland.  Het toernooi was eigenlijk al over voor mijn 
vrienden uit Azie. Ze waren niet voor een 5e plaats 
gekomen en misschien gold dat ook wel voor de 
Russen. Het was een draak van een wedstrijd. Met de 
rust stond het 3-2 voor Rusland. Taiwan speelde heel 
erg slecht. Sergey Nizovskii kwam er net voor rust 
toch nog in het Russische team. Ook wat wissels in de 
ploeg van coach Bird en die maakten het verschil en 
scoorden. Daardoor kwam Taiwan op voorsprong en 
wonnen ze de strijd om de 5e plaats met 13-8.  
 
Daarna was het de beurt aan Tsjechië en Portugal. De 
zaal begon te kolken want er waren heel veel 
Tsjechen op naar de sporthal gekomen om hun ploeg 
aan te moedigen.  Veteraan Edwin Bouwman nam zijn 
ploeg op sleeptouw tegen de Portugezen en zijn 
wonnen de strijd om het brons met 19-14. Het werd 
gevierd in de sporthal als een gouden medaille. Maar 
de wedstrijd om die plak moest natuurlijk nog 
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gespeeld worden tussen Nederland en België.  Dat 
was eigenlijk geen wedstrijd. Nederland was 
verschrikkelijk goed (dat had ik ook al voorspeld). Ze 
verdedigende zo geweldig dat België helemaal niets 
kon doen. Bij rust was het 11-2 en Nederland bouwde 
na rust de stand uit naar 23-10. Michiel Gerritsen en 
Leon Simons konden zich veroorloven om nog wat 
mooie acties uit te voeren. Zeer vernederend voor 
België.  Na afloop hoorde ik de voorzitter van de 
Belgische bond zeggen dat er wel een groot verschil 
zat tussen Nederland en België en de rest van de 
ploegen. Ik dacht bij mezelf dat hij dat toch verkeerd 
zag want er is een zeer groot verschil tussen 
Nederland en de rest ! 
 
’s Avonds was er nog een buffet en feest voor spelers, 
officials, vrijwilligers en natuurlijk voor supporters van 
Taiwan. Het was in Tsjechië allemaal niet zo strak 
georganiseerd dus ook nu kon ik mij tussen de spelers 
begeven. Het Tsjechische bar personeel kon het 
allemaal niet aan want het toernooi was echt 
afgelopen en dat werd door iedereen uitgebreid 
gevierd. Ik heb deze avond heerlijk gedanst en werd 
op slag verliefd op een Chinese speler (hij is pas 18 
dus na 5 minuten was het gevoel weer over) Het feest 
ging tot de laat door. Om 2 uur zocht ik mijn bed op. 
De Taiwanese ploeg is helemaal niet naar bed 
geweest. Om 4.00 uur vertrok de bus om de ploeg 
naar het vliegveld van Wenen te brengen. Volgens mij 
was de helft van de ploeg nog dronken toen ze in de 
bus stapten. Het was ijskoud toen ik de ploeg 
uitzwaaide. Daarna stapte ik weer in mijn bed en toen 

ik om een uur of twaalf mijn ogen weer open deed 
sneeuwde het hevig. Ik vertrok pas de volgende dag 
naar Nederland dus ik heb de hele dag in mijn hotel 
kamer doorgebracht. Gelezen, DVDtjes gekeken en 
TV programma’s op het internet gezien. De volgende 
dag met de laatste 3 Nederlandse bezoekers van het 
WK terug gevlogen en toen was voor het toernooi 
weer over. 
 
Nederland heeft zeer veel tijd en middelen 
geïnvesteerd in de afgelopen voorbereidingsperiode. 
Hoeveel kun je nalezen op de wedsite van het KNKV. 
Dit heeft Nederland gedaan om de A-status van het 
NOCNSF te krijgen en natuurlijk om veel beter te 
worden. Wij als korfballers profiteren daar allemaal 
van. Het is fantastisch om te zien hoe goed onze 
nationale ploeg speelt.  Zo moet korfbal gespeeld 
worden. Het is genieten. De andere landen zijn 
absoluut niet zo ver. Moeten we als Nederlanders dan 
maar stoppen met trainen of moeten we trots zijn op 
onze kwaliteiten en de ingeslagen weg voortzetten. 
Dan zijn we in ieder geval in één sport 
wereldkampioen. Ik ben van mening dat we dat laatste 
maar moeten doen en ons verder wel inzetten voor 
het verbeteren van de prestaties van andere landen. 
Want mogelijkheden tot groei zijn er zeker aanwezig. 
China heeft absoluut potentie, als we dat land aan het 
korfballen krijgen. 
 
Taiwan is er nog lang niet. Ook zij hebben veel 
potentie maar het gebrek aan ervaring maakt dat ze 
tijdens de wedstrijden waar het echt om gaat niet de 
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kracht/mentaliteit/tactiek hebben om dan de absolute 
topprestatie te leveren.  
 
Maar ze gaan alles op alles zetten om in de komende 
jaren wel het juiste niveau te bereiken. De komende 
jaren zijn de belangrijke toernooien allemaal in Taiwan 
en China. De WK van 2011 is toegewezen aan China 
en de World Games worden in 2009 in Taiwan 
gehouden en natuurlijk volgend jaar is Taiwan de 
gastheer voor de WK voor spelers onder 23. Raad 
eens waar ik mijn vakantie dat jaar ga doorbrengen! 
 
Alberdine 
 
 
Mededeling: 
Taiwan komt voorafgaande aan het TIME for Korfbal 
Challenge toernooi (26 t/m 29 december 2007) eerst 
nog een paar dagen naar DKOD.  
 
De ploeg komt aan op zondag 23 december. Ze 
hebben een training aan het eind van de middag in de 
Rijnkom. De 24ste traint de ploeg ochtends in de 
Rijnkom en ze spelen om 18.00 een oefenwedstrijd in 
Alphen aan de Rijn tegen korfbalvereniging Tempo. 
Op 2e kerstdag vertrekken ze ’s ochtends naar 
Rotterdam voor het toernooi. 
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Graag wil ik via deze weg mededelen dat we afgelopen seizoen in 6 maanden tijd 8 nieuwe wedstrijdballen bij 
elkaar hebben gespaard met DKOD. Dit houdt in dat DKOD €480,- heft bespaard bij het aanschaffen van nieuwe 
ballen. Dit is echt top!!!! Maar graag wil ik iedereen er nog eens op wijzen dat we met deze actie doorgaan. Dus 
wanneer je voor het nieuwe seizoen sportartikelen (schoenen, sportkleding, etc, etc) nodig hebt ga dan 
naar: Winners Sport in Wageningen. 
 
Maak een kopie van de bon voor jezelf en lever de originele bon bij mij(Coen Hooijer) in. Wanneer ik een totaal 
van € 750,- aan bonnen bij elkaar heb gespaard krijgt DKOD hiervoor een gratis wedstrijdbal t.w.v. €60,-. 
Verder geeft Winners Sport ook wederom weer korting op de Assics Indoor korfbalschoen. 
 
Speciaal voor DKOD – leden zijn deze schoenen te koop bij Winners Sport voor het bedrag  
van € 95,-. 
 
Verder wens ik iedereen weer een leuk sportief korfbalseizoen toe. 
Coen Hooijer 

Hoe is ’t mogelijk?! Dat is de verassende titel van het 
jubileummagazine dat uit is gekomen naar aanleiding van 
het 75-jarig bestaan van DKOD. 
 
Op 14 april vonden vele exemplaren hun weg naar leden en 
oud-leden die op deze zonnige lentedag de 
jubileumfestiviteiten bezochten.  
 
Het fantastische weer zorgde ervoor dat vele feestgangers 
buiten de feesttent hun oude ploeggenoten en vrienden 
konden ontmoeten en de veelal mooie herinneringen 
konden ophalen. 
 
Waarschijnlijk hebben een aantal mensen hierdoor vergeten 
om een exemplaar van het jubileummagazine aan te 
schaffen en zijn zonder dit fraaie boekwerk naar huis 
gegaan. Ook zullen er mensen zijn die om welke reden dan 
ook niet aanwezig waren en dus ook geen 
jubileummagazine in hun bezit hebben kunnen krijgen. De 
geschiedenis vanaf de oprichting tot aan het jubileumjaar 
wordt beschreven, rijkelijk voorzien van fotomateriaal, dat 
mag u eigenlijk niet missen! 
 
Voor al diegenen is er de mogelijkheid om het 
jubileummagazine te kopen in het clubhuis “de Berk”. Voor 
het geld hoeft u het niet te laten, want de prijs is maar € 5,- 
 
Ook kunt u het magazine bestellen via e-mail bij  
Wilco Goossens (wilco@bartslife.com). 
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Hoe een DKOD-aanvoerder  
Hans Kazan imiteerde 
 
Het was in het begin van de jaren 80, DKOD 
had zich (weer)echt bij de top van Nederland 
gevoegd. De knusse sporthal in Doorwerth, 
waar talrijke successen behaald waren, was 
gewoonweg te klein. De nieuwe sporthal in 
Renkum, was al enige tijd de nieuwe 
thuishaven en bood meer comfort voor de 
toeschouwers dan de hal in Doorwerth, die 
mede door de vele pilaren niet echt geschikt 
was voor het hoogste niveau. Het korfbal van 
DKOD had niet alleen aantrekkingskracht op 
korfballiefhebbers uit de wijde omtrek, maar 
ook op spelers en speelsters. De aanwezigheid 
van Ben Crum zal daar zeker aan bijgedragen 
hebben en waarschijnlijk voor enkelen wel 
doorslaggevend zijn geweest om hun 
korfbalcarrière bij DKOD voort te zetten. Vanuit 
Utrecht kwam Frank Backx de ploeg uit 
Heelsum versterken, terwijl zijn verloofde bij 
SAMOS bleef korfballen. Niet alleen DKOD 
speelde toen op het hoogste niveau, maar ook 
de Utrechtse ploeg verbleef in de hoogste 
regionen. De relatie van Frank en zijn Saskia 
mondde uit in het zoveelste korfbalhuwelijk. 
Het paar vertrok op huwelijksreis met het 
vooruitzicht dat bij terugkomst er al een stukje 
van de huwelijksgelofte onder druk kwam te 
staan. Had de ambtenaar van de burgerlijke 
stand niet duidelijk gemaakt dat de echtlieden 
elkaar te allen tijde moesten ondersteunen in 
goede en in kwade dagen!? Wat was namelijk 
het geval enkele dagen na terugkomst van de 
huwelijksreis stond de wedstrijd SAMOS – 
DKOD op het programma, waarbij de 
kersverse echtlieden toch echt elkaars 
tegenstanders waren. Sakia als aanvoerster 
van SAMOS en Frank als aanvoerder van 
DKOD. Deze bijzondere situatie was ook niet 
ongemerkt voorbij gegaan aan de pers en die 
deden dan ook al voor de wedstrijd verslag van 
deze toch wel bijzondere gebeurtenis in de 
hoogste regionen van het korfbal. Een beetje 
vreemde gewaarwording zal het geweest zijn 
in huize Backx, waar waarschijnlijk de 
diepgewortelde topsportmentaliteit, het willen 
winnen, het opnam tegen het wat vreemde 
gevoel om elkaar op sportieve wijze te moeten 
bestrijden. Was bij het kersverse echtpaar het 
komende duel vaak het gesprekspunt, of werd 
de komende confrontatie wat na de 
achtergrond gedrukt? Eén ding weet ik zeker, 
speldenprikjes werden er in ieder geval 
uitgedeeld. Op de dag van de wedstrijd 
“sloop”Frank door het huis en wist beslag te 
leggen op de spelerskaarten van SAMOS.  Als 
een volleerde goochelaar liet hij deze 
verdwijnen, om vervolgens weer alsof er niets 
gebeurd was door het huis te paraderen. Toen 
het moment daar was om in de richting van het 
SAMOS-terrein te vertrekken was Leiden (of 
beter gezegd Utrecht) in last. Saskia bleek 
namelijk haar spelerskaarten kwijt te zijn en 

Frank wist natuurlijk van niets. Ik heb niet van 
Frank meegekregen of hij nog 
“meegezocht”heeft, maar ik zie zijn gezicht zo 
voor me als hij zegt dat hij geen flauw idee heeft 
waar de kaarten gebleven zijn. Na verloop van 
tijd toverde hij de spelerskaarten weer 
tevoorschijn en ik kan me zo voorstellen dat 
Saskia hem toen niet vertelde hoeveel zij van 
hem hield, al zal dat zeker het geval zijn geweest, 
maar toen heel eventjes wat minder. Op het 
sportveld werden ze nog even in het zonnetje 
gezet en liet ook de pers zich niet onbetuigd om 
de tegenstanders voor 1 dag op de gevoelige 
plaat vast te leggen. DKOD won overigens de 
ontmoeting, maar daar had de goochelact maar 
weinig mee uit te staan, DKOD was gewoonweg 
een stukje beter dan hun Utrechtse opponenten.  
 
 
Dick Hoegen 
 
N.B. Ik heb het verhaal zo goed mogelijk op 
papier gezet, maar ik kan u verzekeren dat het uit 
de mond van Frank nog veel leuker was, al was 
het alleen maar vanwege de big-smile op zijn 
gezicht bij het vertellen.  
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Rokjes/Inloopshirts.  
Heb je een nieuw rokje nodig? Ga niet meteen naar de winkel, want ik heb diverse rokjes op 
voorraad!!! (ook tweede hands) 
 
Ik heb verschillende modellen (met en zonder binnenbroekje). Ze zijn goedkoper dan in de 
winkel en je steunt DKOD er mee!! 
 
Verder kan je bij inloopshirts bestellen met je eigen naam op de rug. 
 
Voor informatie kun je mailen naar:marielle1968@planet.nl  
of bellen naar:  026 -  443 97 40 
 
Groeten Marielle (moeder Maud en Diede) 

Hieronder het ingezonden stuk van Rene vd Meij dat we 
ook op de website van DKOD hebben geplaatst: 
 
Ik ben Rene vd Meij en ben vader van een korfbal dochter. 
Ik heb navigatie bestanden gemaakt voor in diversen 
navigatie systemen zoals bv TomTom, alle clubs die 
aangesloten zijn bij de KNKV staan erin dus ook uw club. 
Met deze bestanden is het nu makkelijk om via je 
navigatiesysteem naar een club of sporthal te navigeren, 
geen adres meer intikken maar via een plaats naar de club 
zoeken en daarna rijden maar, u hoeft alleen de navigatie 
instructies nog maar op te volgen. 
 
Ik heb de adressen verkregen via de KNKV site en alle 
clubsites, dus zijn actueel. Ik vraag er absoluut geen geld 
voor, mijn genoegdoening haal ik uit de reactie van de 
mensen. 
 
LINK: http://korfbalverenigingen.googlepages.com 

Programma Activiteiten Commissie 2007-2008 (onder voorbehoud) 
4 Januari Nieuwjaarsreceptie DKOD 19.30—21.00 uur in “de Berk” 

5 januari 3e helft na de wedstrijd DKOD—Victum 
Februari Valentijnsquiz + disco 
Maart Instuif 

April Paasactiviteit / Seniorenavond (1e t/m 5e) 
Mei Instuif / Sponsorloop / sponsorschieten 

Juni Slotdag / Toernooi ouders+kinderen 
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“Sport is een belangrijk verbindend 
element in de maatschappij. Sporten is 
voor jong en oud, 
voor mensen van verschillende 
achtergronden en met uiteenlopende 
sportbehoeften. Sport 
heeft duidelijke raakvlakken met 
gezondheid, welzijn, onderwijs en 
veiligheid, maar is op nog 
veel meer terreinen duidelijk 
aanwezig.” 
 
Een alinea uit de sportnota ‘Op weg naar 2012’ van 
gemeente Apeldoorn, die ik tegen kwam tijdens mijn 
zoektocht naar gegevens over agressie in de (korfbal)
sport. Of “agressie” de juiste zoekterm was in 
combinatie met korfbal durf ik jullie niet te zeggen. 
Google was toch wel eventjes druk om alle pagina’s te 
verzamelen. Ik ben me al snel weer gaan 
concentreren op het eigenlijke onderwerp van dit 
artikel: de SIRE campagne: “Geef kinderen hun spel 
terug”. Want helaas lezen we met enige regelmaat 
berichten waarin wordt gesproken over een verbale 
vorm van agressie op de sportvelden. Nu zul je 
denken dat dit bij korfbal wel meevalt en dat is over 
het algemeen ook zo als we het hebben over 
vechtpartijen, maar op verbala gebied kunnen we er 
wel wat van. En op de site die SIRE heeft gelanceerd: 
www.geefkinderenhunspelterug.nl is toch echt een 
voorbeeld uit de korfbalwereld aanwezig. 

 

Artikel overgenomen van de SIRE-site: 
 
Vlam in de pan tijdens Zeeuwse korfbalderby 
Tjoba-Swift gestaakt na scheldpartijen richting 
scheidsrechter 
 
24 September 2007 
Provinciale Zeeuwse Courant  
 
De Zeeuwse korfbalderby tussen Tjoba en Swift is 
zaterdag na 60 minuten gestaakt. Nadat Tjoba-speler 
Niels Westmaas een rode kaart had gekregen, sloeg 
de vlam in de pan bij het publiek uit 's-Heer 
Hendrikskinderen. Scheidsrechter P. Andressen was 
de gebeten hond. Na enkele forse scheldpartijen aan 
zijn adres floot hij af. De arbiter uit Spijkenisse vertrok 
resoluut naar de kleedkamer.  
 
Op weg daarheen werd hij niet alleen uitgejoeld door 
de Tjoba-aanhang, maar werd hij ook op de huid 
gezeten door Swift-trainer Ralph Gillissen, die alleen 
maar wilde weten of het duel na een 
afkoelingsperiode misschien toch nog door zou gaan. 
Voor de deur van de scheidsrechterskleedkamer 
ontstond daardoor een opstootje met wat geduw en 
getrek. Beide partijen wilden elkaar weghouden bij de 
arbiter. Die bleef een half uur in zijn hokje zitten en 
piekerde er geen moment over om het duel te laten 
hervatten.  
 
Zowel bij Tjoba als Swift waren de spelers en de 
trainers na afloop van alle commotie ontdaan en 
ontgoocheld. Bij Tjoba was er schaamte voor de eigen 
aanhang, bij de opponent vooral grote woede. Swift 
leidde met 12-15 en ging op de eerste seizoenszege 
af. Het team kan voorlopig naar de twee punten 
fluiten. Het nu beladen duel wordt pas uitgespeeld 
aan het einde van het seizoen, als het voor de 
eindstand nog noodzakelijk is.  
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Het artikel toont dus het belang, ook in ons allen heilig 
korfbalwereldje. De actie van SIRE wordt (naast een 
hele berg andere –bekende- sporters) dan ook door 
twee bekenden uit de korfbalwereld gesteund: Hans & 
Tim Heemskerk. 
 
Citaat Hans Heemskerk: 
"Als trainer-coach van diverse ploegen en als vader 
merk ik grote betrokkenheid van ouders. Dit werkt 
over het algemeen heel stimulerend. Soms gaan 
ouders/supporters wel wat te ver in deze 
betrokkenheid. Dan denk ik wel eens: 'er is al een 
coach, laat die de aanwijzingen geven en beperk je 
als ouders/supporters tot positieve aanmoedigingen." 
 
De reclame spotjes en andere uitingen in de media 
zijn flink aangedikt, maar waarschuwen ons dat 
ouders/supporters het spel overnemen van hun 
kinderen en dat dit een flinke impact op de kinderen 
heeft. Ouders vragen namelijk veel van hun kinderen, 
ze moeten niet alleen uitblinken op school, maar ook 
op sportief gebied lijkt falen niet tot de opties te 
behoren. Het hele sociale, het bewegen, het in een 
team functioneren aan sport,  lijkt aan hen voorbij te 
gaan. Veel ouders moedigen hun kinderen luidkeels 
aan. En dat hoor je natuurlijk in het veld, langs de lijn 
of op de tribune. En als het met name op een 
negatieve ipv. opbouwende toon gaat, dan gaat het 
mis.  
 
Uit mijn eigen verleden ken ik wel een paar 
voorbeelden en was ik zelf misschien ook niet altijd 
een lieverdje. Mijn collega Tempo-redacteur Dick 
Hoegen heeft nog wel eens een spelonderbreking en 
gele kaart aan me opgedragen voor commentaar op 
medespelers (niet eens op hem ;-). Maar vaak was dat 
in ‘the heat of the moment’ en ik was op dat moment 
speler. Mijn tribune momenten met Dennis van Dijk  
en Rolf Erkens waren ook niet altijd opbouwend… 
tegenstanders en scheidrechters moesten het nog wel 
eens ontgelden als het hele publiek te keer ging tegen 
hen. Tja, gezien dit artikel schaam je je dan best wel 
voor het kuddegedrag van destijds… maar ja, dat is 
achteraf en na het lezen van de SIRE en KNKV site 
was ik erg benieuwd hoe de huidige DKOD-jeugd dit 
commentaar langs de zijlijn ervaart. Hieronder zijn de 
antwoorden terug te vinden die de trainer/coaches van 
deze spelers hebben verzameld. 
 
Karlijn Houx, speelster DKOD D1 
Hoor je wel eens commentaar vanaf de zijlijn? 
Ja heel vaak 
 
Zo ja, wat hoor je dan zoal geroepen worden? 
Kom op! en nou doe je,je best! 
 
Zijn dat ouders, mede-/tegenspelers, coaches, andere 
leden? 
Medespelers, coaches en ouders 
 
Ervaar je dat als positief, negatief en waarom? 
Soms wel, soms niet ligt eraan wat er gebeurt 
 
Heb je zelf wel eens commentaar op de 
scheidsrechter? 

Ja soms, maar niet erg lullig 
 
Hoe uit je dat: opbouwend, agressief, verbaasd? 
Chagrijnige kop trekken 
 
Komt dat door 'the heat of the moment' of is dat op 
basis van karakter? 
Door een moment in de wedstrijd 
 
Als mensen staan te schreeuwen langs de lijn, wordt 
je spel dan beïnvloed? 
Nee, trek ik me niets van aan. 
 
Als mensen staan te schreeuwen langs de lijn, wordt 
je reactie richting medespelers of scheidsrechter dan 
beïnvloed? 
Nee, ik luister niet naar de mensen aan de zijkant. 
Alleen naar de coach. 
 
Zit er verschil in de reacties als je wint of verliest/ voor 
of achter staat? 
Nee, alleen als we dik achterstaan. 
 
Zit er verschil in je eigen reacties als je wint of verliest/ 
voor of achter staat? 
Ja, dat wel. 
 
Wordt je na de wedstrijd wel eens aangesproken door 
anderen dan je coach of medespelers? 
Ervaar je dat als positief, negatief. 
Ja, en dan vaak positief 
 
Heeft je trainer/coach het wel eens over dit soort 
reacties (van zowel publiek, hen zelf of -mede-spelers) 
Ja, dat we er niets van aan moeten trekken. 
 
Heb je zelf nog een mening over het nut van de 
campagne die nu wordt gevoerd over dit onderwerp? 
Soms is een het goede actie. 
 
Luuk Goossen, speler DKOD D1 
Hoor je wel eens commentaar vanaf de zijlijn? 
Ja! 
 
Zo ja, wat hoor je dan zoal geroepen worden? 
Zet hem op! 
 
Zijn dat ouders, mede-/tegenspelers, coaches, andere 
leden? 
Ouders. 
 
Ervaar je dat als positief, negatief en waarom? 
Leuk en positief. 
 
Heb je zelf wel eens commentaar op de 
scheidsrechter? 
Ja 
 
Hoe uit je dat: opbouwend, agressief, verbaasd? 
Door het te zeggen. 
 
Komt dat door 'the heat of the moment' of is dat op 
basis van karakter? 
Een moment in de wedstrijd. 
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Als mensen staan te schreeuwen langs de lijn, wordt 
je spel dan beïnvloed? 
Ja 
 
Als mensen staan te schreeuwen langs de lijn, wordt 
je reactie richting medespelers of scheidsrechter dan 
beïnvloed? 
Geen, alleen op eigen spel. 
 
Zit er verschil in de reacties als je wint of verliest/ voor 
of achter staat? 
Ja 
 
Zit er verschil in je eigen reacties als je wint of verliest/ 
voor of achter staat? 
Ja 
 
Wordt je na de wedstrijd wel eens aangesproken door 
anderen dan je coach of medespelers? 
Ervaar je dat als positief, negatief. 
Positief. 
 
Heeft je trainer/coach het wel eens over dit soort 
reacties (van zowel publiek, hen zelf of -medespelers) 
Soms. 
 
Heb je zelf nog een mening over het nut van de 
campagne die nu wordt gevoerd over dit onderwerp?  
Ja, goede actie. 
 
Milou Verstege,speelster, DKOD D1 
Hoor je wel eens commentaar vanaf de zijlijn? 
Ja, ze zeggen altijd dat je je best moet doen 
 
Zo ja, wat hoor je dan zoal geroepen worden? 
Dat je, je best moet doen. 
 
Zijn dat ouders, mede-/tegenspelers, coaches, andere 
leden? 
Ouders en andere mensen aan de kant. 
 
Ervaar je dat als positief, negatief en waarom? 
Soms wel leuk, maar soms ook niet. 
 
Heb je zelf wel eens commentaar op de 
scheidsrechter? 
Ja, als hij heel partijdig doet. 
 
Hoe uit je dat: opbouwend, agressief, verbaasd? 
Zeggen en soms boos doen. 
 
Komt dat door 'the heat of the moment' of is dat op 
basis van karakter? 
Moment in de wedstrijd. 
 
Als mensen staan te schreeuwen langs de lijn, wordt 
je spel dan beïnvloed? 
Ja, want dan doe je het toch wel beter je best. 
 
Als mensen staan te schreeuwen langs de lijn, wordt 
je reactie richting medespelers of scheidsrechter dan 
beïnvloed? 
Ja, want soms wordt ik dan vervelend. 
 
 

Zit er verschil in de reacties als je wint of verliest/ voor 
of achter staat? 
Nee, het maakt me niet echt uit of we verliezen. 
 
Zit er verschil in je eigen reacties als je wint of verliest/ 
voor of achter staat? 
Nee, het is wel leuk als je wint maar als je verliest is 
het ook niet zo erg. 
 
Wordt je na de wedstrijd wel eens aangesproken door 
anderen dan je coach of medespelers? 
Ervaar je dat als positief, negatief. 
Positief, maar soms ook niet als het iets stoms is. 
 
Heeft je trainer/coach het wel eens over dit soort 
reacties (van zowel publiek, hen zelf of -medespelers) 
Ja, want ze zegt soms dat ik de scheidsrechter niet 
mag aanspreken. 
 
Heb je zelf nog een mening over het nut van de 
campagne die nu wordt gevoerd over dit onderwerp?  
Ja, want soms staan er mensen die van die gekke 
dingen zeggen. 
 
Stefan Vorage, speler DKOD D1 
Hoor je wel eens commentaar vanaf de zijlijn? 
Soms. 
 
Zijn dat ouders, mede-/tegenspelers, coaches, andere 
leden? 
Ja, ouders. 
 
Ervaar je dat als positief, negatief en waarom? 
Ligt eraan wat ze zeggen. 
 
Heb je zelf wel eens commentaar op de 
scheidsrechter? 
Ja, maar ik zeg het niet. 
 
Hoe uit je dat: opbouwend, agressief, verbaasd? 
Ik wordt niet boos maar vind het ook niet leuk. 
Komt dat door 'the heat of the moment' of is dat op 
basis van karakter? 
Nee, weet ik niet. 
 
Als mensen staan te schreeuwen langs de lijn, wordt 
je spel dan beïnvloed? 
Ja, soms slechter. 
 
Als mensen staan te schreeuwen langs de lijn, wordt 
je reactie richting medespelers of scheidsrechter dan 
beïnvloed? 
Heel soms naar medespelers. 
 
Zit er verschil in de reacties als je wint of verliest/ voor 
of achter staat? 
Ligt eraan, als je goed je best doet en je verliest dan is 
anders dan als je verliest en je hebt je best niet 
gedaan. 
 
Zit er verschil in je eigen reacties als je wint of verliest/ 
voor of achter staat? 
Ja, als je achter staat wordt ik bozer. 
 
Wordt je na de wedstrijd wel eens aangesproken door 
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anderen dan je coach of medespelers? 
Ervaar je dat als positief, negatief. 
Ja ligt eraan of ik boos ben en wat diegene zegt. 
 
Heeft je trainer/coach het wel eens over dit soort 
reacties (van zowel publiek, hen zelf of -medespelers) 
Ja, nu tijdens het inleveren van dit formulier 
 
Heb je zelf nog een mening over het nut van de 
campagne die nu wordt gevoerd over dit onderwerp? 
Ja, maar bij sommige mensen helpt zo’n actie niet ze 
blijven het doen. 
 
Het B1, heeft de vragen gezamenlijk behandeld: 
 
Hoor je wel een commentaar vanaf de zijlijn? 
Luuk:Ja, natuurlijk wel maar dat is meestal wel 
positief. 
Eva: Ja. 
Elke: Ja, meestal wel. 
Nina: Ja. 
Bas: Ja, alleen is het dan goedbedoeld en niet om 
iemand af te kraken maar om iemand beter te maken. 
Janneke: Soms wel ja. 
Sem: Ja. 
Gertilde: Ja. 
 
Zo ja, wat hoor je dan zoal geroepen worden? 
Luuk: Alleen goed commentaar of aanwijzingen. 
Eva:  Commentaar op de scheidsrechter en 
aanmoedigingen en aanwijzingen van de coach. 
Elke: Het is vooral om ons advies te geven en soms 
geven ze ook commentaar op de scheids. 
Nina: Dat de scheids iets niet goed doet. 
Bas:  Dat ik me niet teveel moet bemoeien met andere 
mensen en geen (negatief) commentaar moet hebben 
op andere medespelers, daar ben ik het dan ook wel 

mee eens. 
Janneke: Wat je beter zou kunnen doen. Of bijv. dat je 
onder de paal bij het verdedigen verder naar voren 
moet gaan staan. En nog andere dingen. Dat zijn 
meestal wel tips. 
Sem: Dingen over het spel, schotkansen die niet 
genomen worden, foutjes of fouten van de scheids. 
Gertilde: Ja, meestal commentaar op de 
scheidsrechter, of wat ik ook wel eens hoor dat 
ouders/coaches/reserve spelers op een speler van de 
tegenstander commentaar hebben, dat diegene de 
hele tijd overtredingen maakt zonder dat de scheids 
dat ziet. 
 
Zijn dat ouders, mede-/tegenspelers, coaches, andere 
leden? 
Luuk: Allemaal, maar meestal toch wel de coaches of 
ouders. 
Eva: Vooral ouders en coaches 
Elke: Ja 
Nina: Ouders 
Bas: De coaches, maar die mogen dat ook. 
Janneke: Ouders meestal niet, maar wel de coaches, 
medespelers en heel soms andere leden, maar niet zo 
vaak. 
Sem: Ouders, medespelers, coaches en andere 
leden. 
Gertilde: Heel verschillend, allemaal komen ze voor. 
 
Ervaar je dat als positief, negatief en waarom? 
Luuk: Positief, want soms kan je zelf er ook wat mee 
doen, en je hebt er geen last van. 
Eva: Aanmoedigingen en aanwijzigen ervaar ik als 
positief omdat ik daar zelfverzekerder van word. 
Elke: Meestal is het positief vooral om ons beter te 
maken maar als  het negatief is gaat het bij mij 
het ene oor in en het andere oor uit 
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Nina: negatief, je jut die kinderen alleen maar op. 
Bas: Positief, want ze proberen er mensen mee te 
helpen en niet af te kraken 
Janneke: Meestal positief, omdat ze iets zeggen wat 
je beter zou kunnen doen. Dat zie ik als een tip. 
Sem: Niet veel negatief, maar als de wedstrijd niet 
normaal verloopt dan is het meestal negatief. 
Gertilde: Het kan ook gewoon tips zijn enz, het is heel 
verschillend wat ze roepen. Dus het kan zowel positief 
als negatief zijn. 
 
 
Heb je zelf wel eens commentaar op de 
scheidsrechter? 
Luuk: Ja, maar alleen als zijn/haar beslissing 
onterecht is. 
Eva: Nee, meestal niet. 
Elke: soms  wel, maar  ik  probeer het  niet te laten 
horen of zien maar soms  word  het echt te erg. 
Nina: Ja 
Bas: Ja, best vaak. 
Janneke: Ja, In mijn hoofd wel, maar dat zeg ik nooit 
hardop. 
Sem: Ja 
Gertilde: Ja 
 
Hoe uit je dat: opbouwend, agressief, verbaasd? 
Luuk: Meestal verbaasd maar soms toch wel een 
beetje agressief als ik het er echt niet mee eens ben. 
Eva: Verbaasd. 
Elke: verschillend  ik  probeer het niet te tonen maar 
soms is het echt te erg. 
Nina: Een beetje agressief 
Bas: Vaak verbaasd, maar soms agressief. 
Janneke: Niet, maar als ik dat wel zou doen denk ik 
verbaasd. 
Sem: Agressief, verbaasd: meestal als de scheids een 
fout maakt vind ik dat niet zo prettig. 
Gertilde: Verbaasd. 
 
Komt dat door 'the heat of the moment' of is dat op 
basis van karakter? 
Luuk: Allebei een beetje! 
Eva: Karakter. 
Elke: Door: ‘the heat of the moment’.  
Nina: Door: ‘the heat of the moment’. 
Bas: Door: ‘the heat of the moment’. 
Janneke: ‘The heat of the moment’, omdat ik niet zo 
gauw iets zeg, misschien wel als er echt iets heel ergs 
is. 
Sem: Door de wedstrijd. 
Gertilde: Allebei, je moet ook wel een beetje het 
karakter hebben om de hele tijd op de scheids te gaan 
zeuren. Maar soms kan je zo in het spel opgaan dat 
het door ‘the heat of the moment’ komt. 
Als mensen staan te schreeuwen langs de lijn, wordt 
je spel dan beïnvloed? 
Luuk: Als het storend is wel een beetje ja. 
Eva:  Ligt er een beetje aan wat ze schreeuwen. 
Elke: Wel een beetje  voor al  als  ouders agressie 
worden langs de lijn word je zelf ook wel beetje boos. 
Nina: Ik trek me er niet zo veel van aan. 
Bas: Nee. 
Janneke: Nee, niet echt. Meestal concentreer ik me 
helemaal op het spel en mijn tegenstander. 

Sem: Bijna nooit. 
Gertilde: Normaal trek ik me er niet zoveel van aan, 
maar als bijvoorbeeld ouders van de tegenstanders 
constant te lopen zeuren kan het me wel beïnvloeden. 
 
Als mensen staan te schreeuwen langs de lijn, wordt 
je reactie richting medespelers of 
scheidsrechter dan beïnvloed? 
Luuk: Nee, dat ligt alleen aan het spel, niet aan het 
geschreeuw. 
Eva: Nee. 
Elke: Soms wel. 
Nina: Nee. 
Bas: Bij de scheidsrechters en medespelers soms, 
licht eraan wat er geroepen wordt. 
Janneke: Nee, heb ik in ieder geval nog nooit gehad. 
Sem: Nooit. 
Gertilde: Nee, meestal niet. 
 
Zit er verschil in de reacties als je wint of verliest/ voor 
of achter staat? 
Luuk: Ja, als je achterstaat ben je sneller geïrriteerd 
en wordt je reactie ook anders. 
Eva: Ja. 
Elke: Ja. 
Nina: Ja, als ik verlies en als mensen rare 
opmerkingen gaan maken, dan reageer ik wel wat 
bozer denk ik. 
Bas: Ja iedereen is teleurgesteld als we verliezen 
(maar dat is logisch) en wat feller als we achter staan 
(en dat is goed). 
Janneke: Ja, als het helemaal niet goed gaat dan 
wordt je wel chagrijnig en ga je harder gooien met de 
bal. Soms gooien spelers de bal hard weg, of gaan ze 
schoppen. Als je voor staat en het gaat goed, doe je 
dat niet. 
Sem: Ja. 
Gertilde: Ja, bij de meesten wel. 
 
Zit er verschil in je eigen reacties als je wint of verliest/ 
voor of achter staat? 
Luuk: Ja, bij mij wel en zeker naarmate de achterstand 
groter word, worden mijn reacties ook minder goed. 
Eva: Ja 
Elke: Ja, b als ik voor sta reageer ik heel anders  
tegen de scheids maar kan dan soms nog  wel boos 
worden. 
Nina: Ja. 
Bas: Ja ik kom wat agressiever over als we achter 
staan en verliezen. 
Janneke: Ja dan ga ik harder gooien en dan wil ik het 
beter doen, waardoor het juist minder goed gaat. 
Sem: Nee, maar wel of de scheids goed is of niet. 
Gertilde: Ja, als ik achter staat wordt ik toch wat 
prikkelbaarder, als de scheids dan een beslissing 
tegen mij neemt dan zou ik daar sneller om gaan 
zeuren dan dat ik voor zou staan. 
 
Wordt je na de wedstrijd wel eens aangesproken door 
anderen dan je coach of medespelers? 
Luuk: Ja. 
Eva: Soms. 
Elke: Alleen door  me  ouders  of kennissen. 
Nina: Ja. 
Bas: Ja. 
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Janneke: Ja, mijn ouders die zeggen dat we goed 
gespeeld hebben. 
Sem: Ja. 
Gertilde: Ja. 
 
Ervaar je dat als positief, negatief. 
Luuk: Positief want je kan er iets mee doen dan weet 
je tenminste of je je reactie moet verbeteren of niet. 
Eva: Positief. 
Elke: Positief. 
Nina: Positief. 
Bas: Positief. 
Janneke: Positief, als ze zeggen dat we het goed 
gedaan hebben. 
Sem: Positief. 
Gertilde: Kan allebei, als je ze gewoon tips geven dan 
is het positief, maar als je een klap na krijgt van je 
tegenstandster is dat niet zo fijn! 
 
Heeft je trainer/coach het wel eens over dit soort 
reacties (van zowel publiek, hen zelf of -medespelers) 
Luuk: Ja, soms dat ligt er aan hoe vervelend het was 
of hoe positief. 
Eva: Ja, er niks van aantrekken 
Elke: Nee, niet vaak. 

Nina: Dat je er niks van aan moet trekken. 
Bas: Ja, als het negatieve reacties vanuit het publiek 
zijn (meestal van de ouders van de tegenstander) dan 
zegt hij dat we er niet op moeten reageren. 
Janneke: Soms wel dat we in de wedstrijd niet te veel 
negatieve dingen tegen elkaar moeten roepen, maar 
dat is nu niet meer. Dat is al weer een tijd geleden. 
Sem: Ja, meestal: niet op letten. 
Gertilde: Ja, gewoon je niet laten aflijden van al die 
mensen die staan te schreeuwen naast de lijn. 
 
Heb je zelf nog een mening over het nut van de 
campagne die nu wordt gevoerd over dit onderwerp? 
Luuk: Ja, sport is voor ontspanning, niet voor het 
schelden op elkaar als het even niet goed gaat. 
Eva: Het kan nuttig zijn. 
Elke: Ik denk  niet  dat het  veel zou gaan helpen  
maar  vind  het  wel goed dat  er  iets aan gaat 
gebeuren. 
Nina: Ik vind het een goede campagne. 
Bas: Ik vind het onzin, want als iemand zich niet goed 
voelt in het team of in het veld dan gaat hij toch van 
die sport af. 
Janneke: Ik vind het goed dat deze campagne is 
opgestart. 
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Sem: Nee. 
Gertilde: Ja ik vind het een goede campagne, want 
soms zie je bij wedstrijden waar kinderen spelen van 8 
jaar of zo dat de ouders zich al de hele tijd lopen te 
beklagen tegen de scheidsrechter! Eigenlijk moet het 
gewoon een spel blijven, en moet je niet op de 
scheids gaan schelden als hij een keer een verkeerde 
beslissing neemt. 
 
Dit zijn de antwoorden van Tom van Kooten, 
speler/coach bij DKOD 
 
Hoor je wel eens commentaar vanaf de zijlijn? 
Ja, genoeg. Coaching van ouders op hun kinderen, 
terwijl dat de coach zijn taak is.. 
 
Zo ja, wat hoor je dan zoal geroepen worden? 
Commentaar op de scheidsrechter, voornamelijk, 
soms ook wat commentaar richting spelers tegenpartij, 
vrijwel nooit richting eigen spelers. 
 
Zijn dat ouders, mede-/tegenspelers, coaches, andere 
leden? 
Zoals ik al zei, ouders, publiek (of ouders van andere 
spelers) en andere leden. Van alles wat eigenlijk. 
 
Ervaar je dat als positief, negatief en waarom? 
Varieert, de ene keer is het positief commentaar, de 
andere keer stoort het het spel of de spelers. Maar 
veelal ervaar ik het niet als vervelend. 
 
Heb je zelf wel eens commentaar op de 
scheidsrechter? 
Eh, ik denk niet dat ik daar de aangewezen persoon 
ben om antwoord op te geven ;-) Ik heb altijd 
commentaar. 
 
Hoe uit je dat: opbouwend, agressief, verbaasd? 
Ik begin vaak verbaasd, opbouwend en als het wat 
tegen zit uit ik dat ook agressief. 
 
Komt dat door 'the heat of the moment' of is dat op 
basis van karakter? 
Combi van beide denk ik. 
 
Als mensen staan te schreeuwen langs de lijn, wordt 
je spel dan beïnvloed? 
Nee, deze mensen gaan op de negeer stand, tenzij 
het direct op mij geuit word, dan wil ik nog wel eens 
reageren, maar het beïnvloed niet mijn spel. 
 
Als mensen staan te schreeuwen langs de lijn, wordt 
je reactie richting medespelers of scheidsrechter dan 
beïnvloed? 
Nee, zie antwoord boven. 
 
Zit er verschil in de reacties als je wint of verliest/ voor 
of achter staat? 
Van het publiek? Ligt aan de wedstrijd denk ik, aan de 
keuzes van mensen, een wedstrijd waar je op winnen 
staat is positief voor de sfeer, dus brengt vaak wat 
minder negatieve uitingen mee. 
 
Zit er verschil in je eigen reacties als je wint of verliest/ 
voor of achter staat? 

Nee. 
 
Wordt je na de wedstrijd wel eens aangesproken door 
anderen dan je coach of medespelers? 
Ervaar je dat als positief, negatief.? 
Ja, alle kritiek die je krijgt, zowel positief of negatief is 
vaak opbouwend bedoeld, dus ik het een positief 
gebeuren, het is nodig dat er na een wedstrijd gepraat 
wordt, dat er positieve en negatieve punten benoemd 
worden. 
 
Heeft je trainer/coach het wel eens over dit soort 
reacties (van zowel publiek, hen zelf of -mede-spelers) 
Nee. 
 
Heb je zelf nog een mening over het nut van de 
campagne die nu wordt gevoerd over dit onderwerp? 
Ik vind het ietsjes overdreven, maar toch een goed 
initiatief. Het is voor ons bij DKOD niet echt van 
toepassing, kinderen worden niet compleet uit hun 
spel gerukt door publiek, maar ik kan mij voorstellen 
dat dit elders wel het geval kan zijn. 
 
Antwoorden Ferry Roozeboom, trainer/coach bij 
DKOD  
 
Hoor je wel eens commentaar vanaf de zijlijn?  
Ja! 
 
Zo ja, wat hoor je dan zoal geroepen worden? 
Met name ouders en familieleden die alles op hun 
“eigen speler/speelster” betrekken. 
 
Zijn dat ouders, mede-/tegenspelers, coaches, andere 
leden? 
Met name ouders.  
 
Ervaar je dat als positief, negatief en waarom? 
Negatief, omdat ze vaak niet het teambelang 
begrijpen. 
 
Heb je zelf wel eens commentaar op de 
scheidsrechter? 
Ja, maar nooit grof. 
 
Hoe uit je dat: opbouwend, agressief, verbaasd? 
Voor als verbaasd en opbouwend. Nooit agressief. 
 
Komt dat door 'the heat of the moment' of is dat op 
basis van karakter? 
Op basis van feiten. Af en toe is een scheidsrechter 
de weg kwijt en dan kan hij door “normale” kritiek wel 
weer wat rust krijgen. 
 
Als mensen staan te schreeuwen langs de lijn, wordt 
je spel dan beïnvloed? 
Bij mij niet. Bij anderen wel. 
Als mensen staan te schreeuwen langs de lijn, wordt 
je reactie richting medespelers of scheidsrechter dan 
beïnvloed? 
Nee, nooit. Voor mij is een eigen mening hebben erg 
belangrijk. 
 
Zit er verschil in de reacties als je wint of verliest/ voor 
of achter staat? 
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Ja, vaak zie je dat mensen de schuld bij anderen 
proberen neer te leggen. Bijvoorbeeld de 
scheidrechter of medespelers. 
 
Zit er verschil in je eigen reacties als je wint of verliest/ 
voor of achter staat? 
Nee, nooit. Ik kan altijd relativeren. 
 
Wordt je na de wedstrijd wel eens aangesproken door 
anderen dan je coach of medespelers?   
Ja, vooral het publiek vraagt wel eens om tekst en 
uitleg. 
 
Ervaar je dat als positief of negatief? 
Positief. Je moet de een niet even serieus als een 
ander nemen, maar vaak is het ook wel een “eye-
opener” en kun je met deze kritiek wel iets doen. Als je 
maar de punten eruit pakt waar je iets mee kunt. 
 
Heeft je trainer/coach het wel eens over dit soort 
reacties (van zowel publiek, hen zelf of -mede-
spelers)? 
Spelers hebben het wel eens over een aantal 
negatieve mensen in het publiek waar ze zich aan 
storen. 
 
Heb je zelf nog een mening over het nut van de 
campagne die nu wordt gevoerd over dit onderwerp? 
Met name jeugd moet lekker aan het sporten kunnen 
zonder verder te veel druk van hun ouders. Plezier en 
gezonde beweging moeten voorop staan. Vanaf de 
leeftijd 12 jaar kun je wat gerichter gaan werken met 
kinderen door prestatiegericht te trainen en spelen. 
Zelfs dan nog moet het plezier van het kind centraal 
staan omdat anders de lol snel weg is en de kinderen 
stoppen met sporten. 
 
Nawoordje 
Ik denk dat we zo een aardig maar zeer divers beeld 

hebben, ik heb het als erg prettig ervaren dat Coen, 
Chiara, Corinne en anderen hebben mee gewerkt aan 
het verzamelen van al deze antwoorden. Ik hoop dat 
ouders, spelers, coaches en ander publiek z’n 
voordeel doet met de antwoorden. En dat we allemaal 
inzien dat opbouwende aanwijzingen langs de lijn 
prima zijn, zolang we de coach en spelers maar niet 
overschreeuwen of de scheidrechter op zijn persoon 
(verbaal)aanvallen. 
 
Maar volgens mij doen we het nog niet zo slecht 
bij DKOD! 
 
Wilco 
 
LINKS: 
http://www.geefkinderenhunspelterug.nl 
Op de speciale website 
(www.geefkinderenhunspelterug.nl) kunnen bezoekers 
meer informatie over de campagne vinden en een 
online petitie tekenen, waarmee ze aangeven dat ze 
de campagne ondersteunen. 
 
http://www.sire.nl 
De Stichting Ideële Reclame is een onafhankelijke 
stichting die onderbelichte maatschappelijke 
onderwerpen publiekelijk aan de orde stelt, 
bespreekbaar maakt en agendeert bij burgers, 
opinieleiders en besluitvormers. SIRE wil wakker 
schudden en mensen aan het denken zetten en doet 
dat door het maken van ideële, niet commerciële 
campagnes. Al 40 jaar met de belangeloze hulp van 
de media- en communicatiebranche. Sinds de 
oprichting in 1967 zijn dat 97 campagnes, zoals 'De 
maatschappij dat ben jij', 'Je bent een rund als je met 
vuurwerk stunt', eenzaamheid, dyslexie, overgewicht 
bij kinderen en 'Kort lontje'. SIRE heeft geen banden 
met de overheid of andere organisaties. 
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Toen ik in het afgelopen seizoen bezig was met 
het schrijven van de geschiedenis van DKOD in 
het kader van het 75-jarig jubileum, kreeg ik een 
wel zeer aantrekkelijk aanbod, wanneer ik mij 
verplichte tot het leveren van kopij voor TEMPO. 
Nu weten al veel mensen binnen DKOD dat ik 
heel veel wil doen, maar vooralsnog geen echte 
verplichtingen wil hebben buiten mijn 
beoordelings en docentenwerk voor het KNKV. 
Natuurlijk beloofde ik Wilco Goossens dat ik 
hem van zoveel mogelijk van stukken (columns) 
zou voorzien als binnen mijn bereik lag. Meestal 
doen zich wel wat zaken voor die genoeg 
voeding geven voor een kleine of wat grotere 
column. Als dat onverhoopt niet het geval zou 
zijn, dan is er altijd wel een gebeurtenis vanuit 
het rijke DKOD-verleden die kunnen dienen om 
een aardige column op papier te krijgen. De 
periode tussen het veldseizoen en het 
zaalseizoen is sowieso een vrij drukke periode, 
daar scheidsrechters een met uitsterven 
bedreigde diersoort lijkt te zijn. Nog steeds 
weten ploegen mij te vinden van het hoogste tot 
en met het laagste niveau wanneer de nood aan 
de man is. Al met al, vergde studie, KNKV-
bezigheden en het fluiten de nodige tijd en 
energie. Een aantal zaken binnen DKOD deden 
de motivatie om er nog eens wat extra tijd in te 
steken ook geen goed. Stof om een column te 
vullen was er genoeg, want binnen en rondom 
DKOD dienen zaken zich vanzelf aan. Om maar 
eens een paar zaken te noemen, het aftredend 
zijn van Erik Boelens als bestuurslid, wat op zich 
logisch was (statutair), maar vervelender was 
het feit dat hij zich niet meer beschikbaar stelde 
voor een volgende termijn. Voor mij een heel 
trieste gebeurtenis, want Erik en zijn vrouw 
staan bij mij heel hoog in het vaandel, want als 
er voor mij één reden is om voor DKOD bezig te 
zijn, dan is het voor mensen zoals zij en 
natuurlijk nog enkele kanjers binnen onze 
vereniging. Misschien is het weleens goed om je 
er eens in te verdiepen hoeveel uur er in huize 
Boelens voor DKOD gewerkt wordt. Het zou me 
niets verwonderen als ze zich in hun vinger 
prikken er geen rood, maar oranje bloed te zien 
is. Een ander onderwerp is de rampspoed die dit 
jaar de selectie overkomt, er blijft ze maar heel 
weinig bespaart. Bijna alle dames van DKOD 1 
van afgelopen seizoen bleken zwanger en toen 
mijn dochter Ilse als enige overbleef waarbij dit 
niet het geval was en zij zich meldde met 
buikklachten heb ik toch maar even gevraagd of 
het echt wel nierstenen waren, zoals de arts 
beweerde. Het bleken dus echt nierstenen te 
zijn. Neem daarbij de vervelende rugblessure 
van Jako van de Kolk, het (hopelijk tijdelijk) 
wegvallen van Rob Arnoldussen, het hamertje 
tik spelen van Peter van Ballegoijen, die dacht 
wat mijn grote broer kan, dat kan ik ook, maar 

daardoor zichzelf wel voor weken uitschakelde. 
Neem daarbij de nodige uitval door ziekte en je 
mist bijna een volledig team. Als je heel 
optimistisch bent, dan denk je het komt wel voor 
de Bakker, al zal onze coach Rene Bakker daar zo 
heel langzamerhand wel niet zo zeker meer van 
zijn. Ook over een team lager zou er wel een 
aardige column geschreven kunnen worden, al zal 
een verhaal over het 
“trainingsweekend”waarschijnlijk uitsluitend in een 
gecensureerde versie ons clubblad hebben 
gehaald. Een column over de eerste zaalwedstrijd 
had ook nog gekund, daar de persoon die het 
tweede team door goed door de wedstrijd moet 
navigeren op een bepaald moment zelf de weg 
totaal kwijt was en de juiste route hem door middel 
van een rode kaart werd gewezen door de 
scheidsrechter. Een TOMTOM zou hier misschien 
uitkomst kunnen bieden. Een derde mogelijkheid is 
om weer eens een column te besteden aan het 
beleid van de gemeente Renkum ten aanzien van 
de sportvoorzieningen in de gemeente. Vooralsnog 
blijft het onduidelijk hoe het zal gaan en daar is 
zeker DKOD niet bij gebaat. Ik heb toch echt de 
indruk dat de wethouder Peek, die sport binnen 
zijn portefeuille heeft, niet echt op de hoogte is van 
de behoeftes van de sporters in Renkum. DKOD is 
er zeker bij gebaat om te weten waar ze aan toe 
zijn, daar  de komende jaren mijns inziens cruciaal 
zijn voor de toekomst van de club die de gemeente 
Renkum op sportief gebied op de kaart zette. Het 
uitsluitend kunnen oreren in eigen belang en het bij 
een korfbalvereniging steeds over volleybal 
hebben getuigd niet van echte interesse. Dit doet 
me denken aan een Engelse soapserie van enkele 
jaren geleden, waarin de zin voorkwam; “Keep 
your big mouth shut, until you know were you 
talking about!”. In dit geval zouden we uitsluitend 
het eerste woord om moeten draaien en we zijn al 
een heel eind op weg. Helaas die columns komen 
er dus niet, maar even wachten op wat meer 
inspiratie en motivatie. 
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ALGEMEEN KLASSEMENT: 
1. C1 totaal 42 punten 
2. D3 totaal 20 punten 
3. E1 totaal 18 punten 
4. D2 totaal 15 punten 
5. D1 totaal 10 punten 
6. F1 totaal 8 punten 
7. B1 totaal 4 punten 

BONUSRONDE: 
 
Zaterdag 5 Januari DKOD – Victum 
 
Spandoeken wedstrijd!! Wie maakt de mooiste, 
origineelste, grootste en leukste spandoek 

Topkorfbal zien in december ? 
 
Van woensdag 26 december tot zaterdag 29 december kun je elke avond genieten van international topkorfbal 
in Topsportcentrum Rotterdam 
De nationale ploegen van Taiwan, Belgie en Nederland (The Tulips)  en de korfballeague teams PKC, Nic, 
Dos’46 spelen tijdens dit geweldige toernooi. 
 
Een extra kerstcadeau? Kom dan 2e Kerstdag naar het Topsportcentrum te Rotterdam naar de TIME for Korfbal 
Challenge en ontvang elk 4e kaartje aan de kassa gratis!  
 
Voorwaarden: 
- Bij aanschaf van vier kaarten krijgt u het goedkoopste kaartje gratis. 
- Deze actie is alleen geldig voor de toegangskaarten van 26 december 2007. 
- Deze actie is niet geldig in combinatie met andere acties/aanbiedingen/kortingen. 
- De korting geldt alleen voor dagkaarten, niet voor passe-partouts.  
 
Dit toernooi is een absolute aanrader. Rond de wedstrijden wordt van alles georganiseerd.  
 
Meer informatie op de website van het KNKV // www.knkv.nl 
 
Taiwan 
Taiwan komt voorafgaande aan het TIME for Korfbal Challenge toernooi (26 t/m 29 december) eerst nog een 
paar dagen naar DKOD. De ploeg komt aan op zondag 23 december. Ze hebben een training aan het eind van 
de middag in de Rijnkom. De 24ste traint de ploeg ochtends in de Rijnkom en ze spelen om 18.00 een 
oefenwedstrijd in Alphen aan de Rijn tegen korfbalvereniging Tempo. Op 2e kerstdag vertrekken ze ’s ochtends 
naar Rotterdam.  
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Dg Datum   Thuisploeg   Uitploeg Tijd   Lokatie 
Za 29-dec  DOS Kampen/Veltman A2 - DKOD A1 15:00  Kamp De Reeve 
Dg Datum  Thuisploeg  Uitploeg Tijd  Lokatie 
Za 5-jan  DKOD 1 - Victum/IGCN 1 19:30  Renk De Rijnkom 
Za 5-jan  DKOD 2 - Victum/IGCN 2 18:10  Renk De Rijnkom 
Za 5-jan  DKOD 3 - Dindoa 3 16:55  Renk De Rijnkom 
Za 5-jan  Tiel '72 B1 - DKOD B1 13:40  Tiel Westroyenhal 
Za 5-jan  De Hazenkamp D1 - DKOD D1 11:00  Nijm Meijhorst 
Za 5-jan  DKOD D3 - Keizer Karel D1 15:50  Renk De Rijnkom 
Za 5-jan  DKOD E1 - Atalante E2 14:55  Renk De Rijnkom 
Za 5-jan  DKOD F1 - SSS FM3 14:00  Renk De Rijnkom 

Dg Datum   Thuisploeg   Uitploeg Tijd   Lokatie 
Za 12-jan  Nova 1 - DKOD 1 17:20  Dblt HF Witte Centrum 
Za 12-jan  VIKO 2 - DKOD 2 18:25  Vian Helsdingen 
Za 12-jan  Nova 2 - DKOD 3 16:05  Dblt HF Witte Centrum 
Za 12-jan  DKOD 4 - Nova 4 19:20  Renk De Rijnkom 
Za 12-jan  DKOD 5 - Woudenberg 6 18:10  Renk De Rijnkom 
Za 12-jan  DKOD A1 - Dindoa A3 17:00  Renk De Rijnkom 
Za 12-jan  DKOD B1 - SSS B1 16:00  Renk De Rijnkom 
Za 12-jan  DKOD C1 - Olympus '58 CM1 15:00  Renk De Rijnkom 
Za 12-jan  DKOD D1 - Tiel '72 D2 14:00  Renk De Rijnkom 
Za 12-jan  Hemur Enge D1 - DKOD D2 10:30  Amer Sport Bowling 
Za 12-jan  KVZ E4 - DKOD E1 9:00  Zutp Hanzehal 2 

Dg Datum   Thuisploeg   Uitploeg Tijd   Lokatie 
Za 19-jan  HKC (U) 1 - DKOD 1 19:45  Utre Hoograven 
Za 19-jan  HKC (U) 2 - DKOD 2 18:30  Utre Hoograven 
Za 19-jan  Arena 2 - DKOD 3 14:05  Rhen 't Gastland 
Za 19-jan  DKOD 4 - VADA/BATContNtl 4 19:20  Renk De Rijnkom 
Za 19-jan  DKOD 5 - SEV (Z) 2 18:10  Renk De Rijnkom 
Za 19-jan  DKOD A1 - Sparta (N) A2 17:00  Renk De Rijnkom 
Za 19-jan  Viking B1 - DKOD B1 15:30  WbDs Marienhoeve West 
Za 19-jan  DKOD C1 - Regio '72 C2 16:00  Renk De Rijnkom 
Za 19-jan  DKOD D1 - Activitas D1 15:00  Renk De Rijnkom 
Za 19-jan  DKOD D2 - Viking D1 14:00  Renk De Rijnkom 
Za 19-jan  Onder Ons D1 - DKOD D3 9:45  Drwt Doorwerth 
Za 19-jan  SIOS '61 E1 - DKOD E1 15:20  Velp De Dumpel 
Za 19-jan  Duko/CargoTeam F1 - DKOD F1 10:00  Duiv Endesprong 

Dg Datum   Thuisploeg   Uitploeg Tijd   Lokatie 
Za 26-jan  DKOD 1 - Rheko 1 19:30  Renk De Rijnkom 
Za 26-jan  DKOD 2 - Rheko 2 18:15  Renk De Rijnkom 
Za 26-jan  DKOD 3 - Victum/IGCN 3 16:55  Renk De Rijnkom 
Za 26-jan  ODIK 5 - DKOD 5 20:50  Barn Veluwehal 2 
Za 26-jan  Oranje Zwart A1 - DKOD A1 15:45  Zwol Stilohal 
Za 26-jan  DKOD B1 - Tiel '72 B1 15:55  Renk De Rijnkom 
Za 26-jan  Dalto/DSB Bank D3 - DKOD D2 10:00  Drie Hoenderdaal 
Za 26-jan  DKOD D3 - EKCA D2 14:55  Renk De Rijnkom 
Za 26-jan  DKOD E1 - Rivalen E2 14:00  Renk De Rijnkom 
Za 26-jan  Atalante F1 - DKOD F1 13:50  Apel Zuiderpark 

Dg Datum   Thuisploeg   Uitploeg Tijd   Lokatie 
Za 2-feb  Kesteren D1 - DKOD D3 13:00  Ophe De Biezenwei 
za 2-feb  Revival A1 - DKOD A1 15:15  Veluwehal, Veld 2 

Dg Datum   Thuisploeg   Uitploeg Tijd   Lokatie 
Za 9-feb  Unitas 1 - DKOD 1 18:45  Hwyk De Sypel 
Za 9-feb  Animo 2 - DKOD 2 18:20  Geld De Randhorst 
Za 9-feb  Animo 3 - DKOD 3 20:50  Geld De Randhorst 
Za 9-feb  DKOD 4 - Rheko 3 19:20  Renk De Rijnkom 
Za 9-feb  DKOD 5 - Rheko 4 18:05  Renk De Rijnkom 
Za 9-feb  DKOD A1 - Unitas A2 16:50  Renk De Rijnkom 
Za 9-feb  SKF B2 - DKOD B1 12:55  Veen SKF-hal 
Za 9-feb  DKOD D1 - DOT (O) D1 15:50  Renk De Rijnkom 
Za 9-feb  DKOD E1 - Steeds Hooger E2 14:55  Renk De Rijnkom 
Za 9-feb  DKOD F1 - EKCA F2 14:00  Renk De Rijnkom 
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Dg Datum   Thuisploeg   Uitploeg Tijd   Lokatie 
Za 16-feb  SKF 6 - DKOD 4 20:50  Veen SKF-hal 
Za 16-feb  DVO 7 - DKOD 5 20:50  Benn DVO-Hal 
Za 16-feb  DWS A1 - DKOD A1 15:00  Barn Veluwehal 2 
Za 16-feb  Zwaluwen C2 - DKOD C1 9:50  Zevr Heerenmaten 
Za 16-feb  VADA/BATContNtl D1 - DKOD D1 11:30  Wagn De Aanloop 
Za 16-feb  Viking D1 - DKOD D2 11:30  WbDs Marienhoeve West 
Za 16-feb  OA/Olympia Reizen E3 - DKOD E1 10:00  Arnh Valkenhuizen 4 

Dg Datum   Thuisploeg   Uitploeg Tijd   Lokatie 
Za 23-feb  Regio '72 C2 - DKOD C1 15:30  Vaas De Wieken 
Za 23-feb  Victum/IGCN D3 - DKOD D2 12:00  Hout Weteringhoek 
Za 23-feb  Wesstar/Total Proj F1 - DKOD F1 10:00  Wstv De Pals 

Dg Datum   Thuisploeg   Uitploeg Tijd   Lokatie 
Za 1-mrt  DKOD 1 - Telstar 1 19:30  Renk De Rijnkom 
Za 1-mrt  DKOD 2 - Telstar 2 18:15  Renk De Rijnkom 
Za 1-mrt  DKOD 3 - Fortissimo 3 17:00  Renk De Rijnkom 
Za 1-mrt  DVO 6 - DKOD 4 20:50  Benn DVO-Hal 
Za 1-mrt  DKOD B1 - Spirit (Vo) B1 16:00  Renk De Rijnkom 
Za 1-mrt  DKOD C1 - DVO C4 15:00  Renk De Rijnkom 
Za 1-mrt  Noviomagum D1 - DKOD D1 10:30  Nijm Ark van Oost 
Za 1-mrt  DKOD D2 - DVO D2 14:00  Renk De Rijnkom 
Za 1-mrt  Keizer Karel D1 - DKOD D3 10:00  Nijm Meijhorst 

Dg Datum   Thuisploeg   Uitploeg Tijd   Lokatie 
Za 8-mrt  DKOD 1 - Fortissimo 1 19:30  Renk De Rijnkom 
Za 8-mrt  DKOD 2 - Koveni 2 18:15  Renk De Rijnkom 
Za 8-mrt  DKOD 3 - SKF 4 17:00  Renk De Rijnkom 
Za 8-mrt  Reehorst '45 3 - DKOD 4 16:40  Ede  De Peppel 
Za 8-mrt  Revival 3 - DKOD 5 16:30  Barn Veluwehal 1 
Za 8-mrt  Animo B2 - DKOD B1 10:00  Geld De Randhorst 
Za 8-mrt  SIOS '61 C1 - DKOD C1 14:15  Velp De Dumpel 
Za 8-mrt  Tiel '72 D2 - DKOD D1 14:40  Tiel Westroyenhal 
Za 8-mrt  DKOD D2 - SKF D4 15:55  Renk De Rijnkom 
Za 8-mrt  DKOD D3 - Kesteren D1 14:55  Renk De Rijnkom 
Za 8-mrt  DKOD F1 - KVZ F3 14:00  Renk De Rijnkom 

Dg Datum   Thuisploeg   Uitploeg Tijd   Lokatie 
Za 15-mrt  Victum/IGCN 1 - DKOD 1 20:40  Hout Weteringhoek 
Za 15-mrt  Victum/IGCN 2 - DKOD 2 19:25  Hout Weteringhoek 
Za 15-mrt  Dindoa 3 - DKOD 3 19:30  Erme Dindoa-hal 
Za 15-mrt  DKOD 4 - Reehorst '45 3 19:20  Renk De Rijnkom 
Za 15-mrt  DKOD A1 - DOS Kampen/Veltman A2 18:05  Renk De Rijnkom 
Za 15-mrt  DKOD B1 - Duko/CargoTeam B1 17:00  Renk De Rijnkom 
Za 15-mrt  DKOD C1 - Zwaluwen C2 16:00  Renk De Rijnkom 
Za 15-mrt  Activitas D1 - DKOD D1 13:00  Ophe De Biezenwei 
Za 15-mrt  DKOD D2 - Victum/IGCN D3 15:00  Renk De Rijnkom 
Za 15-mrt  DKOD D3 - Onder Ons D1 14:00  Renk De Rijnkom 
Za 15-mrt  Atalante E2 - DKOD E1 12:50  Apel Zuiderpark 
Za 15-mrt  SSS FM3 - DKOD F1 12:00  Wagn Olympiahal 

Dg Datum   Thuisploeg   Uitploeg Tijd   Lokatie 
Za 22-mrt  Woudenberg 6 - DKOD 5 17:30  Woud De Camp 
Za 22-mrt  DVO D5 - DKOD D3 9:00  Benn DVO-Hal 

Dg Datum   Thuisploeg   Uitploeg Tijd   Lokatie 
Za 29-mrt  DKOD 1 - Nova 1 19:30  Renk De Rijnkom 
Za 29-mrt  DKOD 2 - VIKO 2 18:10  Renk De Rijnkom 
Za 29-mrt  DKOD 3 - Nova 2 16:55  Renk De Rijnkom 
Za 29-mrt  Nova 4 - DKOD 4 16:05  Dblt HF Witte Centrum 
Za 29-mrt  Dindoa A3 - DKOD A1 16:15  Erme Dindoa-hal 
Za 29-mrt  SSS B1 - DKOD B1 15:00  Wagn Olympiahal 
Za 29-mrt  Olympus '58 CM1 - DKOD C1 12:50  Doet De Bongerd 
Za 29-mrt  DKOD D1 - De Hazenkamp D1 15:50  Renk De Rijnkom 
Za 29-mrt  DKOD E1 - KVZ E4 14:55  Renk De Rijnkom 
Za 29-mrt  DKOD F1 - Wesstar/Total Proj F1 14:00  Renk De Rijnkom 
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Elden ,Celine            05-01 
Ballegoyen, Mark v. 11-01 
Westerhof, jan    11-01 
Hoegen, Ilse               12-01 
Mulder, Sharon   12-01 
Verstege,  Milou   20-01 
Rosbach, Dik    23-01 
Jägers, Stefan   26-01 
gerritsen ,Rob   27-01 
Wijers, Mijrthe   28-01 
Dijk, Ria van   30-01 

 
De ledenadministratie dient rechtstreeks benaderd te worden bij: 
 
 - opgave van leden 
 - bedanken van leden 
 - opgave van donateurs 
 - zaken betreffende de contributiebetaling 
 
De contributieregeling vanaf 01-07-2007 voor DKOD is als volgt: 
 
Senioren   (19 jaar en ouder)    € 19,00 p/p p/mnd  
Junioren   (16 jaar en ouder)    € 13,50 p/p p/mnd 
Aspiranten  (12 jaar en ouder)    € 10,00 p/p p/mnd 
Pupillen  (  6 jaar en ouder)    €   8,00 p/p p/mnd 
Welpen  (jonger dan 6 jaar)    €   5.50 p/p p/mnd 
Midweekers (hele seizoen midweekcompetitie)   € 14.50 p/p p/mnd 
Overige leden (niet spelend e.d.)    €   5,00 p/p p/mnd 
 
Bedanken als lid van DKOD tijdens het verenigingsjaar (1 juli tot en met 30 juni) houdt 
toch de verplichting van betaling van de gehele jaarcontributie in, omdat DKOD op haar 
beurt ook de gehele bondscontributie voor die periode dient te betalen. 
 
Bankrekening   35.50.75.997 t.n.v. D.K.O.D. te Renkum 
 
Voor inlichtingen over contributiebetaling kunt u terecht bij de ledenadministrateur: 
J. van Huenen, Th. de Bockweg 44, 6871 EJ RENKUM, Tel + Fax 0317 – 312944 
e-mail: jvhuenen@planet.nl 

Aalst, Dinie van            02-02 
pausma ,Marjolijn        02-02 
Hond, Ben de               07-02 
Hupkes, michiel           09-02 
Veenbrink, Quinten       09-02 
Jochems,Geert            10-02 
Vught, Leonie van         10-02 
Ballegoyen, arie van     11-02 
Born,Lopke van den     11-02 
Visser, Julia                  13-02 
Erkens, Rolf                 15-02 
Jong, de dinie               19-02 
Ingrasia, Rene              21-02 
Vedder, Katinke            22-02 
Ballegoyen-Jansen,Marjolein  
      23-02 
Scholten, Rolf               24-02 
Pasman, Maud             25-02 
Vedder, Sanne              26-02 



 

Pagina 29  

Evert & Marieke Houtriet-Verheij zijn dolblij met de geboorte van zoon: Thijmen (27-11-2007) 

Elmer Coevert & Jelly Lindeboom verwelkomen: Abe (3-11-2007) 
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ACHTERKANT 


